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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 22. června 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, prof. Hubálovský, dr. Musílek, Ing. 

Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Svoboda, dr. Cimler, dr. Mysliv-

cová Fučíková  

Hosté: Ing. Klicnar 

Omluveni: 

 

Doc.  Bogusch, Ing. Mourková, sl. Skoupilová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (prof. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana. Přivítal pana kvestora Ing. Klicnara.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. 

dvouměsíční pobyt – splněno 

 
 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Zvažuje se možnost nainstalování kamery mezi budovami B a C vzhledem k častým kráde-

žím kol. 

• Upravuje se kolektivní smlouva.  

• Děkani fakult byli požádáni o zvážení možnosti přispět nějakou částkou pro ukrajinské stu-

denty.  

• Je na zvážení zrychlení procesu vyrozumění studentů o výsledku příjímacího řízení, neboť 

např. na MU přijímají studenty obratem, tímto přicházíme o potenciální studující. 

• Fakulty kromě PdF se vyjádřily souhlasně s možností připojit se k šetření týkající se LOGIB.  

• Podávání CRP 2023 – redukuje se počet projektů, bude možno podat max 10 projektů za 

UHK. 

• Krajský úřad podpořil různé žádosti o finance, PřF získala 200 tis na EOES, pan kvestor 

dodal, že jsme získali 16 mil dotaci na zpracování dokumentace pro územní rozhodnutí na 

rozvoj kampusu. Dotace bude rozdělena do 4 let. 
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• Připravuje se skladba databází na dalších 5 let (na roky 2023-2027), které si bude UHK 

hradit v rámci konsorcií.  

• Byla zopakovaná výzva na předložení oborového portfolia jednotlivých vysokých škol Me-

todiky 2017+. 

• Časopisy z MDPI jsou dávány k tíži evaluovaných projektů, doporučuje se fakultám zvážit, 

zda za publikace v nich dávat i nadále odměny. 

• Ve dnech 3-4. 10. 2022 se bude konat “Ph. D. summit” (loňský summit byl dle hodnocení 

úspěšný). 

• Byly vyhlášeny veřejné soutěže o bilaterální projekty Česká republika-USA programu IN-

TER-EXCELLENCE II (podprogram INTER-ACTION), soutěžní lhůta končí 25. 7. 2022.  

• V rámci výzvy OP JAK „Špičkový výzkum“ – se počítá s 16 projekty na celou Českou repub-

liku, UHK může podat žádost o maximálně jeden projekt. Maximální dotace na jeden 

projekt je stanovena na půl miliardy. Šance na úspěch UHK jako hlavního řešitele je velmi 

malá. 

• Velkým úspěchem UHK je výborné umístění v hodnocení QS World University Rankings 

2023, a to na pozici 801-1000, z ČR jsme mezi univerzitami na 10. místě.  

• Rekonstrukce FF – 8 mil nadpráce bez DPH, dofinancování proběhne v letošním roce. 

• Rekonstrukce bufetu probíhá, předpokládá se otevření začátkem akademického roku.  

• Pravidla čerpání sociálního fondu v oblasti příspěvku na důchodové spoření byla sjedno-

cena pro všechny fakulty a rektorát.   

• Firma LUMIUS, která v polovině ledna zkrachovala, díky čemuž přešla UHK do DPI, začíná 

umořovat požadavky. S většinou vysokých škol se podařilo uzavřít dohodu o vyrovnání, 

Lumius vysokým školám započetl leden + 10 % vyčíslené škody. My požadujeme min 20-

30 % celoročního rozdílu + právní náklady + zápočet vyčíslené škody. Toto je stále v jed-

nání.  

• Dne 15. 11. 2022 proběhne společenský večer UHK. 

• Dojde ke změně v koncepci DOD, více dr. Musílek ve své sekci. 

• Komise pro udržitelnost připraví týden udržitelnosti v prvním týdnu semestru. 

• Dne 21. 9. 2022 proběhne slavnostní otevření zrekonstruované budovy FF. 

 

 

Doc. Kříž 

• Provoz recepce o letních prázdninách: 

➢ do 15. 7.  normální režim 
➢ od 18. 7. – 12. 8.  bude otevřeno od 7:30 do 17:00 
➢ od 15. 8 – 19. 8. bude otevřeno od 7:30 do 15:30 
➢ od 22. 8.  normální režim 

• Ke zvážení je přístup zadních dveří na kartu pro zaměstnance.  

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský  

• Vypracoval analýzu s finančními zdroji na článek z DKRVO, PPK a K. Podrobnosti zašle pří-

tomným emailem.  

• Zítra, 23.6.2022, proběhne jednání proděkanů VaV s prorektorem Krejcarem ohledně té-

mat jako “Ph.D. summit”, “oborová portfólia”, “Postdoc UHK” atd. 
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K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Dotázal se pana kvestora na situaci ohledně kolejí UHK, seznam jsme zasílali v březnu, od 

té doby se požadavky kolejí změnily. Koleje vyžádaly seznamy s 3denním předstihem, při-

čemž tento požadavek mohl přijít před 3 měsíci. 

• Letní školy – v současné době je zaregistrováno 62 studentů včetně registrace do STAG, 

proti původně nahlášeným účastníkům je to přibližně polovina. Neregistrovaní studenti 

se budou moci registrovat na místě, pokud přijedou. Všichni oslovení zástupci kateder 

zaslali detailní program, který se nyní bude odesílat studentům, vše zabezpečuje Mgr. Ho-

lubová, letní škola začíná 14. 7. Dr. Studnička se k tomuto dotázal, jak se tato aktivita 

promítne do rozpočtu jednotlivých kateder, bližší informace sdělil pan děkan.  

• Erasmus – stále není jasné rozdělení finančních prostředků na akad. rok 2022/2023, 

p. prorektorka Stašová sestavuje metodiku, kterou budou fakulty připomínkovat. 

• Při udělování zápočtů je nutno zapisovat zahraničním studentům (Erasmus) do STAG i bo-

dové hodnocení, nestačí pouze prospěl/neprospěl.  

 

 K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• DOD proběhne ve dvou dnech, a to v pátek 13. ledna a pak v sobotu 4. února. Zvažuje se, 

zda bude DOD pořádán v pátek pouze odpoledne a v sobotu pouze dopoledne, či se bude 

jednat o celé dny. 

• K datu 1. 6. 2022 byly po projednání s vedením fakulty na Přírodovědecké fakultě založeny 

dva studentské spolky: 

• Přírodovědci, studentský spolek zaměřený na popularizaci přírodních věd, 
o předsedkyně: Mgr. Kateřina Voglová, členky výboru: Bc. Anežka Mádlíková, 

Natálie Faltová, členové: 35 dalších studentek a studentů, 
o akademický pracovník pověřený komunikací s tímto studentským spolkem: 

dr. Michaela Křížová. 

• InSekta, studentský spolek chovatelů bezobratlých, 
o předseda: Bc. Oto Petřík, členky výboru: Bc. Anna Králová, Bc.  Kateřina Věří-

šová, 
o akademický pracovník pověřený komunikací s tímto studentským spolkem: 

doc. Petr Bogusch. 
Činnost uvedených studentských spolků PřF nebo akce jimi spoluorganizované mohou být 

finančně podpořeny z rozpočtu PPSŘ. 

• Přijímací řízení – dosavadní postup v přidělování bodů komplikuje činnost studijnímu od-

dělení i referentkám na katedrách.  Navrhuje změnu, zvláště u katedry biologie. 

• Je nutno informovat studenty v případě neúspěšného složení SZZ, aby se na náhradní ter-

míny přihlašovali pouze přes studijní oddělení. V tomto případě není možné, aby se 

student na náhradní termín SZZ přihlašoval přes STAG.   

• Ing. Mourková zašle vedoucím kateder požadavek na termíny SZZ pro akademický rok 

2022-2023. Komise pro SZZ pro týž akademický rok připraví Bc. Lankašová tak, aby bylo 

možno komise předložit vědecké radě v září. Dle sdělení Bc. Lankašové byli již vedoucí 

kateder v tomto směru osloveni.  
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K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – prof. Hubálovský 

• Připomenul doplnění čerpání na zakázkách PPSŘ - proděkani do konce června – viz úkol, 

tajemnice připraví výpis čerpání z Magionu. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• 8. 6. 2022 byl Návrh rozpočtu fakulty a Návrh rozdělení finančních prostředků katedrám 

schválen AS PřF. 

• Vedoucím kateder bylo zasláno aktuální čerpání schválených rozpočtů, včetně mzdových 

nákladů za květen. Další čerpání bude zasláno k 15. 9., včetně mzdových nákladů za srpen. 

• Odměny ve výplatě za červen nebudou plošné, pouze mimořádně po dohodě s panem 

děkanem, stejně tak i návrhy na změny osobního ohodnocení k 1. 9. 2022 budou s panem 

děkanem projednány individuálně. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Během měsíce jsme podali 3 projekty, projekt do OBSEC (programu bezpečnostního vý-

zkumu Min. vnitra) a dva projekty TREND do programu TAČR/MPO. Další projekty jsou 

v přípravě (“Země”, AZV). Registruje přípravu 3 patentových přihlášek.  

• Co se týče NPO, čekáme na instrukce z rektorátu, vypadá to, že se začne později. Ing. Po-

lívková a Ing. Doležalová pracují na změnách pracovních smluv. Další instrukce podá Ing. 

Martin Sedláček. Informace z MŠMT z minulého měsíce je taková, že hodnotící skupiny 

pro B byly ustanoveny, již se hodnotí, tento týden jsme dostali zprávu, že hodnocení ještě 

nezačalo-informace se značně rozcházejí. Pro B se připravují dvě varianty zahájení. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Doc. Trojovský sdělil, že na katedře matematiky proběhne konference a dodal, že vzhle-

dem k rostoucím cenám potravin tedy i služeb cateringových, jsou náklady na zajištění 

občerstvení na konferenci vyšší a požádal pana děkana, zda by bylo možné chybějící fi-

nanční prostředky uhradit z jiného zdroje. Pan děkan sdělil, že se pokusíme chybějící 

finanční prostředky najít. 

• Dr. Myslivcová sdělila, že oponent - externista není schopen dostat se k plagiátorskému 

programu. K tomu odpověděl dr. Musílek, že tato situace nastává v případě, pokud exter-

nista nemá zadané údaje ve STAGu. Po zadání do STAGu již bude vše fungovat.  

• Dr. Lipovský sdělil, že proběhne Sněm RVŠ, informace zašle na email. 

• Doc. Kříž sdělil, že začátkem semestru pořádají studenti akci pro prváky pod názvem Seš-

lost na Uni. Byli jsme osloveni s prosbou o nominování dvou našich absolventů (dokto-

randů) – viz úkol. 

•  V září proběhne Noc vědců, Mgr. Vávrová již požádala vedoucí kateder o součinnost. 

• Dr. Studnička sdělil, že na podzim proběhnou dvoje volby, a to volby do AS PřF a volba 

kandidujícího na děkana PřF, kterému končí volební období v únoru 2023. Přesnější infor-

mace budou známy v září. 

• Doc. Kříž popřál přítomným pěkné prázdniny. 
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Úkoly:  

 

1. Doplnit čerpání PPSŘ do tabulky 

Kdo:   proděkani, tajemnice   

Termín:  30. 6. 2022 

Komu:   prof. Hubálovskému 

 

2. Nominovat jednoho absolventa na Seš-lost na Uni.  

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 15. 8. 2022 

Komu:   doc. Křížovi 
 

 

  

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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